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Hej,

Angående de senaste handlingarna i ärendet som gäller anstånd har jag följande synpunkter.

Så vitt jag har sett har inte Smedjebackens kommun specifikt begärt anstånd tills regler om 
ersättning för lokalsamhälle och närboende blir klara.
De har enbart slagit fast att de inte kan ge tillstyrkan i dagsläget. 

Länsstyrelsens yttrande till MPD ger sken av att kommunen begärt anstånd, vilket inte är fallet 
om inte ytterligare kommunikation finns i ärendet som inte diarieförts. 

SR Energy har begärt anstånd i ärendet dels pga fågelinventering och dels för att invänta att 
detaljerna kring ersättningsreglerna blir klara. Anstånd för fågelinventeringen kan räknas som 
ett anstånd men inte avvaktande av reglerna för ersättning. Det motsvarar att bolaget önskar 
vilandeförklara ärendet. Förvaltningslagen innehåller inte, till skillnad från rättegångsbalken 
några bestämmelser om att ärenden får förklaras vilande. MPD har därför inte den möjligheten 
att lämna ett ärende vilande.  MPD kan inte avvakta det nya regelverket för ersättning innan 
beslut tas i ärendet. 

I vägledningen om kommunalt veto står det att 2-3 månader är en rimlig svarstid. Det står även 
att tillstyrkan inte ska vara beroende av ekonomisk ersättning. Detta strider mot 
regeringsformens krav på saklighet och opartiskhet. 

I detta fall verkar den ekonomiska ersättningen till kommunen vara en förutsättning för att de 
eventuellt ska tillstyrka vindkraftsparken!

Jag tycker att ni ska samordna er med övriga MPD:er. Jag vet att det finns liknande ärenden i 
landet där MPD givit avslag för att kommunen inte velat tillstyrka en vindkraftspark med hänsyn 
till de osäkra bud som råder om framtida ersättningsregler.  Ni borde göra lika. 

Ni har två gånger ställt frågan  till Smedjebackens kommun om de kan tillstyrka vindkraftspark 
Siksberget. Svaret har varit att de inte kan tillstyrka! MPD behöver nu ge ett avslag i ärendet!


